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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:2833 Narkotika som smugglas in i Sverige

Enligt uppgifter i medierna ökar insmugglingen av narkotika till Sverige. Det 
talas om 100–150 ton per år, vilket är betydligt mer än vad man tidigare trodde. 
Att våra gränskontroller inte kan stoppa mer av narkotikan är ju mycket 
allvarligt.

Narkotika är en av huvudorsakerna till den mycket grova brottsligheten i 
Sverige. 

Med anledning av dessa nya uppgifter vill jag fråga justitie- och 
migrationsminister Morgan Johansson:

 

Vad avser ministern att göra för att stoppa narkotikan från att komma in i 
Sverige? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-12
Besvaras senast
2021-05-19 kl. 12.00


